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BR. 0012.1.6 (8).2024 

Protokół Nr 6 (8) /2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 16 grudnia 2024r. 

w sali konferencyjnej ( sala Nr 12)  Starostwa Powiatowego w Hajnówce 

 

Obrady Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk. W obradach 

udział wzięło 5 członków Komisji ( Starosta Andrzej Skiepko był nieobecny, r. K.Jakubowska 

była nieobecna; lista obecności w załączeniu).  
 

 

Ponadto w obradach Komisji udział wzięli: 

- Grażyna Świętochowska – Skarbnik Powiatu; 

- Justyna Jarmocik - Wicestarosta 

Do punktu 1-go: 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujący porządek obrad Komisji: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2024r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na X sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie (wszyscy „za”). 
 

Do punktu 2-go: 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (wszyscy 

„za”). 

Do punktu 3-go: 

W powyższym punkcie radni zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Komisji w 

2024r. 

 Radni uwag i pytań nie zgłosili. 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji w 2024r. (5 głosów „za”) 

 

Do punktu 4-go: 
 

 W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał na X 

sesję Rady Powiatu: 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian w budżecie na 2024r. 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska omówiła zmiany w budżecie na 2024r. wraz 

z autokorektą, którą Zarząd zaproponuje podczas najbliższej sesji Rady Powiatu. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów” za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian do WPF na lata 2024-2034 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska omówiła projekt uchwały. 
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Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów” za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania terminu spłaty, 

rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Hajnowskiemu lub jego jednostkom 

organizacyjnym 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska omówiła projekt uchwały. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów” za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym, 

których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska omówiła projekt uchwały. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Hajnowskiego na 

2025r. 

Wicestarosta Justyna Jarmocik: Na prośbę dyrektora SP ZOZ w Hajnówce wnioskuję o 

przeniesienie informacji o działalności SP ZOZ oraz informacjo o działalności Rady 

Społecznej SP ZOZ z sierpnia na czerwiec. 

Wyniki głosowania: 
5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

Radny Jerzy Sirak: Nigdzie nie ma w planie pracy Rady tematu Puszczy Białowieskiej. 

Uważacie, że nie trzeba, może nie trzeba, ale jak na razie wygląda to jak wygląda. Chyba 

nigdy tak źle nie wyglądało. Minister Dorożała miał przyjechać, ale jak na razie cisza i ja się 

nie zdziwię jak nie przyjedzie. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk: Dzisiaj otrzymaliśmy informację, że 

w styczniu będą konsultacje społeczne. 

Radny Jerzy Sirak: Ja przepraszam czy ze strony starosty poszło zaproszenie do Pani 

minister na spotkanie tutaj u nas na miejscu, czy nie? 

Wicestarosta Justyna Jarmocik: Wydaje mi się, że tak, aczkolwiek przez tydzień mnie 

nie było, natomiast wiem, że w dniach 20-21 grudnia odbywają się jakieś spotkania. 

Radny Jerzy Sirak: Wiemy po co te spotkania są, żeby potem powiedzieć do UNESCO, 

że proszę bardzo spotkania konsultacyjne się odbyły. Opcje są dwie, albo puścili taki balon 
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próbny, że tej strefy IV ochronnej nie będzie, albo będzie maksymalnie ograniczona i wtedy 

będzie tak jak było w pierwotnym projekcie, że ta strefa IV będzie miała 13 tys. ha, albo 

rzeczywiście będzie tylko 6 tys. ha, albo wcale. Jeżeli my tego w programie nie zakładamy to 

tak jakby to dla nas nie miało znaczenia. Ale ja rozumiem, że jak będzie potrzeba to nie ma 

problemu, żeby zwołać sesję nadzwyczajną. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk: Ja tutaj mam pismo z 10 grudnia do 

Pana starosty, które dotyczy stanowiska Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 31 października 

2024r. w sprawie zintegrowanego planu zarządzania dla obiektu UNESCO Puszcza 

Białowieska [Przewodnicząca Komisji odczytała pismo] 

Radny Jerzy Sirak: Ja tu żadnych propozycji zmian nie wnoszę, tylko zwracam uwagę, 

że być może po tych konsultacjach 21 stycznia coś zdecydujemy. Ja raczej podejrzewam, że 

nikt naszych wniosków nie uwzględni. Najlepiej to widać na przykładzie drogi do Narewki, 

wszystko było leg artis od początku do końca, decyzje środowiskowe były, procedury 

przetargowe przeprowadzone, robota w trakcie i co? Takiego lekceważenia to ja nie 

pamiętam, nigdy nie było. Różnie było, udawali, rozmawiali, ale jakoś to było, a w tej chwili 

to jest tak jak jest. Ja mam swój pogląd w tej sprawie i uważam, że wszystkie samorządy 

powinny wystąpić z wnioskiem o wycofanie wniosku renominacyjnego z UNESCO, skoro 

tak się ludzi traktuje, ale czas pokaże.  

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu 

Hajnowskiego na 2025r. 

Wicestarosta Justyna Jarmocik: Podobnie, jak przy uchwalaniu planu pracy Rady 

wnioskuję o przeniesienie informacji o działalności SP ZOZ wraz z informacją o 

działalności Rady Społecznej SP ZOZ z sierpnia na czerwiec. 

Wyniki głosowania: 
5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się” 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Hajnowskiego na lata 2025-2028 z perspektywą do 2032 roku” 

Wicestarosta Justyna Jarmocik omówiła projekt uchwały. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 
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➢ Projekt uchwały RP w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających w 2025r. 

Wicestarosta Justyna Jarmocik omówiła projekt uchwały. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Hajnowskiego do 

bezpośredniego zawarcia umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Powiatu Hajnowskiego 

Wicestarosta Justyna Jarmocik omówiła projekt uchwały. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańców ul. Górnej i okolic 

Wicestarosta Justyna Jarmocik omówiła projekt uchwały. 

Radny Jerzy Sirak: To, co zrobione to zostało zrobione zgodnie z dokumentacją, 

wcześniej żadnych wniosków od mieszkańców nie było? 

Wicestarosta Justyna Jarmocik: Nic mi o tym nie wiadomo. To znaczy, jeżeli chodzi o 

sam proces budowy, to rzeczywiście były skargi mieszkańców, ale sprawy zostały 

załatwione. W trakcie budowy od było się spotkanie, w którym uczestniczył Pan Starosta, 

projektant, wykonawca, przedstawiciele ZDP. 

Radny Jerzy Sirak: Teraz nawet gdybyśmy chcieli coś tam zmienić to nie wolno nic 

zmienić, bo jest trwałość projektu.  Tam nie można było niczego innego zrobić. Tam na 

samym rogu stoi ten dom, miejsca jest tyle ile jest, dobrze, że ten płot został przestawiony 

przy ul. Wrzosowej. Tam był przegrodzony pas drogowy drogi powiatowej, ul. 

Wrzosowej. 

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

5 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

Do punktu 5-go: 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych tematów. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji zakończyła 

posiedzenie Komisji dziękując członkom Komisji za czynny udział w posiedzeniu. 

 

Protokołowała                                             Przewodniczyła 

 

Violetta Miniuk                                             Małgorzata Siemieniuk 


